

| وظائف بالتكليف | Job Openings



Job Openings at the Medical Referral Centre

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the General Administration is pleased to announce a number of job vacancies in:

Administration and Finance

Requirements:

- BA Degree as a minimum in Accounting, Finance, Business Management, Human Resources or Law. Employee must state their field of preference in their submission.
- Vocational certificates in the field are preferred.
- Minimum experience of 2 years in the field.
- Ability to handle modern technology such as computers, office applications and digital software (HR, ERP, office PCs, Microsoft Office software...).
- Arabic and English proficiency, spoken and written.
- Basic work skills such as bilingual communicating, analyzing, editing, preparing reports, organizing files and documents, working under stress and quick learning.
- Punctuality and discipline.
- Passing personal interview.

Those who acquire the required qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

MRC-JOP@moh.gov.sa

وظائف بالتكليف لدى مركز الإحالات الطبية

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة، تعلن الإدارة العامة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها حسب الآتى:

مجالات إدارية ومالية

الشروط:

- درجة البكالوريوس كحة أدنى في أحد التخصصات التالية (محاسبة، مالية، إدارة أعمال، إدارة موارد بشرية، قانون)، وعلى المتقدم تحديد مجال رغبته في الطلب.
 - يفضل من لديه شهادات مهنية فى مجال العمل.
 - · خبره لا تقل عن سنتين في مجال العمل.
- القدرة على التعامل مع التقنيات الحديثة من أجهزة وتطبيقات خاصة بالأعمال المكتبية والحلول الرقمية)الأجهزة المكتبية، برامج الأوفيس، ERP ،HR , إلخ...).
 - إجادة اللغة العربية والإنجليزية تحدثاً وكتابة.
- مهارات أساسية للقيام بالعمل مثل التواصل باللغتين، التحليل، لتدقيق، إعداد التقارير ، تنظيم العمل والمستندات، تحمل ضغوط لعمل واكتساب الخبرات وسرعة التعلم.
 - الجدية والالتزام بالعمل.
 - احتياز المقايلة الشخصية.

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإكترونى:

MRC-JOP@moh.gov.sa



| وظائف بالتكليف | Job Openings



Job Openings at the Medical Referral Centre

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the General Administration is pleased to announce a number of job vacancies in:

Mandate Saudi Doctors

Requirements:

- Qualifications in General Medicine and various medical specializations.
- English proficiency, spoken and written.
- Computers literacy.
- Ability to work in the Health Missions whenever needed.
- Passing personal interview.

Those who acquire the required qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

MRC-JOP@moh.gov.sa

وظائف بالتكليف لدى مركز الإحالات الطبية

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة، تعلن الإدارة العامة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها حسب الآتى:

تكليف أطباء سعوديين

الشروط:

- مؤهلات طب عام، ومختلف التخصصات الطبية.
 - إجادة اللغة الإنجليزية تحدثأ وكتابة
 - إجادة استخدام الحاسب الآلى.
- إمكانية العمل بالملحقيات الصحية عند الحاجة لذلك.
 - احتياز المقابلة الشخصية.

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإكترونى:

MRC-JOP@moh.gov.sa



| وظائف بالتكليف | Job Openings



Job Openings at the Community Participation Program

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the General Department is pleased to announce a number of job vacancies:

1. Marketing Manager

- BA Degree in Marketing.
- Minimum experience of 2 years.

2. Operational Manager

- BA Degree in Business Management.
- Minimum experience of 2 years.

3. Technical Manager

- BA Degree in Information Technology.
- Minimum experience of 2 years

4. Financial Manager

- BA Degree in Finance.
- Minimum experience of 2 years.

5. Administrative Officer

- BA Degree in Accounting.
- Minimum experience of 2 years.

Those who acquire the required qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

CP@MOH.GOV.SA

وظائف بالتكليف لدى برنامج المشاركة المجتمعية

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة، تعلن الإدارة العامة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها حسب الآتى:

ا. مدير تسويق

- درجة البكالوريوس فى التسويق.
 - خبرة لا تقل عن سنتين.

۲. مدیر تشفیل

درجة البكالوريوس في إدارة الاعمال.

۳. مدير تقني

- درجة البكالوريوس في تقنية المعلومات.
 - خبرة لا تقل عن سنتين.

٤. مدير مالي

- درجة البكالوريوس في الإدارة المالية
 - خبية لاتقاب ويصربنا تابع

ه. محاسب

- درجة البكالوريوس في المحاسبة.
 - خبرة لا تقل عن سنتين.

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإكتروني:

CP@MOH.GOV.SA